
Jegyzőkönyv 

Rendkívüli elnökségi ülés – 2020.10.08. 

Időpont: 2020. október 8. csütörtök 17:30 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirend: 

1. Hazai versenyrendszer 

2. Szabályzatok 

3. Egyebek 

Jelen vannak: 

 Balázs Gábor – elnök 

 Molnár László – alelnök 

 Kövesdi Andrea – elnökségi tag 

 Harsányi Enikő – elnökségi tag 

 Takács Zoltán – elnökségi tag 

 Orosz András – felügyelő bizottsági elnök 

 Mihályi András – főtitkár 

 Takácsné Fekete Franciska – versenyiroda-vezető 

 Morva-Takács Vivien Anett – jegyzőkönyvvezető 

 Marti György – meghívott vendég 

 Tar Béla – meghívott vendég, egyesületi vezető 

17:42 Szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. 

Elnök úr megállapította, hogy az Elnökség határozatképes, majd ismertette a meghívó szerinti 

napirendet, melyhez kiegészítési javaslat nem érkezett. 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

77/2020.X.08 EH számú határozatot 

Az Elnökség az ülés napirendjét a meghívóban foglaltak szerint elfogadja. 

1. napirendi pont: Hazai versenyrendszer 

Elnök úr elmondta, hogy a hétvégi két verseny – Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság 4. forduló és Steel 

Páros Nemzeti Bajnokság – előkészítésével jól állunk, azonban a rákövetkező versenyhétvégét 

érintően – október 17-18. – döntést kell hozni. 

Kövesdi Andrea ismertette, hogy a Soft Egyéni Nemzeti Bajnokság I. osztályú játéknapjára került a 

PDC magyarországi rendezésű kelet-európai világbajnoki kvalifikációs versenye, ami több hazai 

játékost érint. Véleménye szerint két opció van ennek megoldására: vagy el kell halasztani az egész 

versenyhétvégét, vagy meg kell cserélni az első és másodosztályú játéknapokat. 

Molnár László javasolta, hogy legyen megcserélve a két nap, mert teljesen új időpontra áthelyezni a 

versenyt nehézkes lenne, a másodosztályú küzdelmekben pedig kisebb hátrány ér valakit, ha nem 

megy el, mint az első osztályban. 



Elnök úr hozzáfűzte, hogy ő rendezvényszervezési oldalról megközelítve a kérdést a cserét jobb 

megoldásnak tartja. 

Kövesdi Andrea egyetértett és jelezte, hogy mint szövetségi kapitány, a csere elfogadható megoldás 

számára. 

4 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

78/2020.X.08 EH számú határozatot 

A Soft Egyéni Nemzeti Bajnokság október 17-ei és október 18-ai játéknapjait felcseréli, ezáltal az első 

osztály és a női mezőny vasárnap játssza le a mérkőzéseit, a másodosztály pedig szombaton. 

Elnök úr elmondta, hogy a többi versenyhétvége a versenynaptár szerint kerülne lebonyolításra. A 

Dreher Magyar Darts Liga döntője kapcsán felvetette, hogy gondoskodni kell tartalék játékosok 

meghívásáról, melynek intézésével a versenyirodát szeretné megbízni. Alelnök úr pedig segítene 

ebben. 

Kérte, hogy a döntőbe jutott játékosok november 3-áig legyenek kiértesítve, a részvételi 

szándékukról szóló visszajelzéseknek pedig legkésőbb 7-éig kellene beérkezniük, hogy szükség 

esetén a tartalék játékosok meghívására is maradjon idő. 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

79/2020.X.08 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a Dreher Magyar Darts Liga döntője kapcsán a versenyiroda és Molnár 

László alelnök úr értesítse ki az érintetteket november 3-áig, kérjen visszajelzést 7-éig, és szükség 

esetén gondoskodjon tartalék játékosok meghívásáról. 

Elnök úr ismertette, hogy érkezett egy megkeresés az Érd-El egyesület részéről, mely szerint a 

november 20., 21., 22-ei hétvégére szeretne az Érd Arénában versenyt rendezni, amihez a Szövetség 

támogatását kéri. Elnök úr elképzelése olyasfajta versenyhétvége volt, ahol egy pénteki nyílt verseny 

után olyan játékmódokat játszhatnának a játékosok, amelyek egyelőre nem szerepelnek a Szövetség 

versenyei között. Szombaton egy dupla be- dupla kiszállós, vasárnap pedig egy tripla mix verseny 

lenne. Ezt a hétvégét azért is lenne érdemes megrendezni, mert ha elmarad a betervezett Soft Open, 

akkor ezzel a hétvégével ki lehetne váltani a szponzorációkban. 

Elmondta, hogy a verseny semmilyen anyagi ráfordítást nem igényel a Szövetség részéről, az Érd-El 

csak installáció és lebonyolító személyzet biztosítását kérte. Ha jól sikerül a verseny, akkor 

hagyomány lehetne belőle, és be lehetne építeni a versenynaptárba is jövőre. 

Tar Béla megkérdezte, hogy utánpótlásversenyt nem lehetne-e beilleszteni ebbe az érdi hétvégébe. 

Elnök úr elmondta, hogy az érdiek örülnének neki, ha lenne, mert vannak utánpótlásnevelési 

törekvéseik. Jelezte, hogy szerez külön termet ennek. 

Tar Béla felajánlotta szakmai segítségét az utánpótlásversenyhez. 

A tripla mix verseny kapcsán felvetődött a probléma, hogy viszonylag kevés női versenyző van, így 

kevés hármas tudna felállni. Tar Béla javasolta, hogy női játékos helyett indulhasson utánpótlás-

játékos is. Az Elnökség egybehangzóan egyetértett, és támogatta a javaslatot. 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 



80/2020.X.08 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a Szövetség installáció és lebonyolító személyzet biztosításával 

támogassa az Érd-El egyesületet a november 20., 21., 22-ei versenyhétvége megrendezésében, ahol 

a pénteki napon egy 501 DO nyílt verseny, szombaton egy dupla be- dupla kiszállós nyílt verseny és 

egy utánpótlásverseny, vasárnap pedig egy tripla mix verseny kerüljön megrendezésre, ahol a 

hármasok kötelezően két férfi és egy nő vagy egy utánpótlás-játékosból álljanak. 

A már megemlített Soft Opennel kapcsolatban Kövesdi Andrea elmondta, hogy nem valószínű, hogy 

meg tudjuk rendezni, de még nem lett hivatalosan lemondva. 

A Hungarian Openről Harsányi Enikő szeretett volna beszámolni, de kérte, hogy az Elnökség vegye a 

következő napirendi pont utánra ennek tárgyalását, amibe az Elnökség beleegyezett. 

Elnök úr közbevetette, hogy október utolsó hetében kellene tartani egy elnökségi ülést, addigra 

lehet ez végleges, ahogyan a Magyar Darts Napja és a díjátadó időpontja is. 

Elnök úr felkérte az Irodát, hogy a következő elnökségi ülésre szedje össze, pontosan milyen és 

mennyi versenynapot kell elhelyezni a 2021-es versenynaptárban, melyről Kövesdi Andreával 

egyeztessen. 

2. napirendi pont: Szabályzatok 

Elnök úr írásban kezdeményezte a Fegyelmi Szabályzat módosítását, mivel a Prés Nándor féle eset és 

tanulságai rávilágítottak ennek hiányosságára. 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

81/2020.X.08 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Fegyelmi Szabályzat módosítását az írásbeli előterjesztés alapján. 

Az Elnökség visszatért az első napirendi ponthoz a Hungarian Open megtárgyalásának erejéig. 

Harsányi Enikő elmondta, hogy WDF-pontszerző versenyként nem lenne korrekt megrendezni a 

beutazási korlátozások miatt, de a Hungarian Open meg lenne tartva ettől függetlenül nemzetközi 

versenyként, a külföldi szövetségeknek pedig küldenénk ki meghívót az eseményre, mely a 

beutazáshoz igazolásként szolgálhat. 

Elnök úr 10 euró nevezési díjra gondolt a versenyre. Hosszas egyeztetés után az Elnökség 

megállapodott abban, hogy 100%-os pénzvisszaosztás legyen a versenyhétvégén. 

Elnök úr még hozzátette, hogy a pénteki warm up-verseny kimarad a programból. 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

82/2020.X.08 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a Hungarian Open verseny nemzetközi, de nem WDF-pontszerző 

versenyként kerüljön megrendezésre 10 euró nevezési díj és 100%-os pénzvisszaosztás mellett. 

3. napirendi pont: Egyebek 

Kövesdi Andrea elmondta, hogy szerinte a Darts Magazin-adásokat jobban kellene reklámozni, a már 

lement adásokat fontos a saját YouTube-csatornánkon megosztani. 



Az Elnökség felkérte az Irodát, hogy a következő, október 17. 12:00-i Sport1-es adást hirdesse az 

egyesületek és a játékosok irányába. 

Elnök úr említést tett róla, hogy megkereste őt egy pályázatíró cég egy 4 millió forint összegű 

pályázati lehetőség kapcsán, amit egyesületek vehetnek igénybe. A cég intézné a pályázatírást, mely 

költség elszámolható a támogatás terhére. Elmondta, hogy nemsokára össze leszünk kötve az 

illetékessel a pályázati irodából, utána ki kell küldeni a lehetőséget a tagegyesületek felé is. 

Az Elnökség kitűzte a következő ülés időpontját október 21-ére. 

Elnök úr felkérte az Irodát, hogy egy klubvezetői fórumot hívjon össze a következő hétre. 

19:31 Jegyzőkönyv lezárva. 

 

k. m. f. 

 

 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 elnök jegyzőkönyvvezető 


